
Møteprotokoll

Utval: Hovedutvalg helse og omsorg
Møtestad: Formannskapssalen
Dato: 03.12.2020
Tid: Kl. 18:30

Følgande medlemmer møtte Parti
Kenneth Halleland AP
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Lillian Levik Løndalen KL
Susan Elin Borg KL
Yngve Eriksen KRF
Anne Grete Hegerland Naley SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H

Møtenotater:
Kommuneadvokat May Britt Mannes orienterte om politikeres innsynsrett i barnevernssaker. Skrivet
er vedlagt protokollen under samlesak for orienteringer sak 043/20.

Innkalling godkjent. Sakliste deretter godkjent.

Hop (Ap) foreslo Nilsen (H) og Aarvik (FrP) til å skrive under på protokollen sammen med møteleder.
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.

Møteslutt: 20:55

Underskrifter:

Ruth Mariann Hop (Ap) Geir Aarvik (FrP) Ole Kristian Nilsen (H)

leder medlem varamedlem
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
036/20 Forslag til møteplan 2021 - hovedutvalg helse og omsorg  

037/20 Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i 
Karmøy kommune - endelig behandling 

 

038/20 Bosetting av flyktninger 2021  

039/20 Alkoholpolitiske retningslinjer 2020 - 2024  

040/20 Kommunale boliger - Spørsmål fra hovedutvalg helse og omsorg  

041/20 Samlesak for referatsaker  

042/20 Samlesak for spørsmål  

043/20 Samlesak for orienteringer  
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036/20 Forslag til møteplan 2021 - hovedutvalg helse og omsorg 
 

Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar følgende møteplan for 2021: 
 
Onsdag 20. januar 
Onsdag 10. mars 
Onsdag 28. april 
Onsdag 26.mai 
Onsdag 25. august 
Onsdag 22. september 
Onsdag 3. november** (budsjettmøte) 
Onsdag 1. desember 
 
Møtetidspunkt fastsettes til kl. 18.00. Dersom det skal avholdes orienteringer i forkant av møtet, 
avholdes disse fra kl. 17.00.   
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 036/20 Vedtak: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar følgende møteplan for 2021: 
 
Onsdag 20. januar 
Onsdag 10. mars 
Onsdag 28. april 
Onsdag 26.mai 
Onsdag 25. august 
Onsdag 22. september 
Onsdag 3. november** (budsjettmøte) 
Onsdag 1. desember 
 
Møtetidspunkt fastsettes til kl. 18.00. Dersom det skal avholdes orienteringer i forkant av møtet, 
avholdes disse fra kl. 17.00.   
 
 
 

037/20 Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy kommune - 
endelig behandling 
 
 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 

01.12.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
ELD - 034/20 Vedtak: 
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Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 

01.12.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 
RFM - 034/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 037/20 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar Forskrift [dato] om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Karmøy 
kommune. 
 
Forskriften publiseres på Lovdata. 
 
 
 

038/20 Bosetting av flyktninger 2021 
 
 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 

 
 

01.12.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 
ELD - 033/20 Vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 

 
 

01.12.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
RFM - 035/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette 40 flyktninger i 2021. 
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2021. For å gi 

faglig forsvarlige tjenester vil en slik økning kreve økt bemanning. 
3. Covid-19 situasjonen gjør det usikkert hvor mange flyktninger som faktisk får innreise til 

Norge. I bosettingsbudsjettet er det derfor kun budsjettert med inntekter tilsvarende en 
bosetting av 20 flyktninger i 2021.  Eventuell behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet 
av året. 

 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Bosetting av flyktninger, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, Fremskrittspartiet 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette inntil 20 flyktninger. Antallet samsvarer med 
det som det er budsjettert med i bosettingsbudsjettet. Dette grunnet usikkerheten rundt 
integreringsmulighetene ifm Covid-19 retningslinjer hos bedrifter som tidligere har tilbudt 
praksisplasser. I tillegg kan det se ut til at den nye integreringsloven vil kreve mer individuell 
oppfølging som følge av kravene i loven. Det er viktig å sørge for en best mulig integrering i 
lokalsamfunnet for de flyktningene vi allerede har, og de nye som kommer. Det er, og vil være en 
usikkerhet om når samfunnet «åpner» opp, og en helhetlig integrering kan finne sted. Antall 
flyktninger med bosettingsbehov for 2021 ser ut til å bli 3000 personer, og ikke 5030 som IMDi anslår 
i brev til KK av 27.10.20 
 
Ørpetvedt (FrP) fremmet innsendte forslag.  
 
Ørpetvedt (FrP) stilte spørsmål ved hvor langt man var kommet med i integreringen, og herunder tall 
på hvor mange som er kommet i jobb de siste fem årene. Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen-
Sund viste til at Karmøy kommune jobber godt med integrering og blant annet har mottatt en 
integreringspris for sitt arbeid. Kommunen innehar gode tall på integreringsarbeider, herunder tall på 
hvor mange som har kommet seg i arbeid eller skole. Administrasjonen kommer tilbake med tall på 
dette i et senere møte.  
 
Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (Frp) ble vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer for innstillingen (Ap 
2, KrF 1, Sp 1)  
 
Hop (Ap) ba om at administrasjonen foretar korrigeringer i saken dersom den bygger en uriktig 
anmodning vedrørende behovet for bosetting. slik Ørptetvedt (FrP) viser til i vedtaket.  
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HHO - 038/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune vil bosette inntil 20 flyktninger. Antallet samsvarer med 
det som det er budsjettert med i bosettingsbudsjettet. Dette grunnet usikkerheten rundt 
integreringsmulighetene ifm Covid-19 retningslinjer hos bedrifter som tidligere har tilbudt 
praksisplasser. I tillegg kan det se ut til at den nye integreringsloven vil kreve mer individuell 
oppfølging som følge av kravene i loven. Det er viktig å sørge for en best mulig integrering i 
lokalsamfunnet for de flyktningene vi allerede har, og de nye som kommer. Det er, og vil være en 
usikkerhet om når samfunnet «åpner» opp, og en helhetlig integrering kan finne sted. Antall 
flyktninger med bosettingsbehov for 2021 ser ut til å bli 3000 personer, og ikke 5030 som IMDi anslår 
i brev til KK av 27.10.20 
 
 
 

039/20 Alkoholpolitiske retningslinjer 2020 - 2024 
 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar alkoholpolitiske retningslinjer 2020 – 2024. 

 
2. Karmøy kommunestyre vedtar at det innføres vergeordning for mindreårige på kulturarrangement 

med alkoholservering som beskrevet i saksframstillingen. 

 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Borg (KL) viste til at Karmøylista ville gå for innstillingen i saken i dette møtet, men tok forbehold 
om at det til kommunestyret kunne bli fremmet endringsforslag  og ba om at stemmeavklaringen ble 
protokollført.   
 
Eriksen (KrF) viste også til at han ville gå for innstillingen i saken i dette møtet, men at han kunne 
komme til å stemme annerledes i kommunestyremøtet. Eriksen (KrF) ba om at stemmeavklaringen ble 
protokollført.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
 
HHO - 039/20 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar alkoholpolitiske retningslinjer 2020 – 2024. 

 
2. Karmøy kommunestyre vedtar at det innføres vergeordning for mindreårige på kulturarrangement 

med alkoholservering som beskrevet i saksframstillingen. 
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040/20 Kommunale boliger - Spørsmål fra hovedutvalg helse og omsorg 
 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak: 
Saken blir tatt til orientering. 
 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Karmøy kommune skal ha stort fokus på mulige konfliktsituasjoner ved tildeling av bolig til sårbare 
grupper., foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 
HHO ber om at administrasjonen i langt større grad skal ha fokus på konfliktsituasjoner som kan 
oppstå ved tildeling av bolig for rusavhengige og andre sårbare grupper. En kartlegging av 
demografien i nabolaget i forkant skal vektlegges. Dette for å forebygge mulige konfliktsituasjoner. 
 
Lillian Levik Løndalen og Susan Borg 
KARMØYLISTA 
 
Borg (KL) fremmet tilleggsforslag på vegne Karmøylista.  
 
Innstillingen enstemmig vedtatt.  
Forslaget fremsatt av Borg (KL) fikk 2 stemmer mot 7 stemmer og falt (KL 2).  
 
 
 
 
HHO - 040/20 Vedtak: 
Saken blir tatt til orientering. 
 
 
 
 

041/20 Samlesak for referatsaker 
 
 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Hele referatlisten enstemmig tatt til etterretning.  
 
HHO - 041/20 Vedtak: 
 
 
 
 

042/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Selvmordsforebygging, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
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Foreslår at kommunen utarbeider en egen plan mot selvmord 
 
1. Ørpetvedt (Frp) stilte spørsmål ved risikovurdering av smitteverntiltak ved transport (taxi) av eldre, 
og ba om at risikovurderingen ble forelagt hovedutvalget.  
 
Omsorgssjef Bodhild Eriksen fikk ordet og viste til at man har redusert antall brukere på de ulike 
dagtilbudene for å følge nasjonale krav til smittevern. Det er den samme brukergruppen som møtes 
hver dag og samme gruppe av ansatte. Man er også opptatt av smittevernet ved transport og det er da 
også de samme som kjører sammen. Det ble videre vist til at man forsøkte bruk av munnbind, 
herunder i taxi, men at det ble rapportert om mye feilbruk av munnbindene. Det ble derfor ikke ansett 
å være et hensiktsmessig smitteverntiltak for denne brukergruppen. Taxisjåfør bruker imidlertid 
munnbind, og har gode rutiner på desinfisering av taxi, samt smittevern. Det er gode rutiner på 
smittevern ifm. transport av eldre til dagtilbud i Karmøy kommune. Risikoanalyse vil bli forelagt 
hovedutvalget til neste møte. 
2. Ørpetvedt (FrP) stilte spørsmål ved hvordan oppgavene som demensteamet har utført nå skal 
ivaretas ut i fra rådmannens budsjett.  
 
Omsorgssjef Bodhild Eriksen fikk ordet og  orienterte om demenstemaets arbeid. Selve 
diagnoseringen av demente er det fastlegen som gjør, og forarbeidet ivaretas godt av fastlegen. 
Demensteamet jobber også med demensvennlig samfunn og aktivitetsvenn, men dette er oppgaver 
som kan ivaretas innenfor ordinær drift. Hukommelsesteamet foreslås da tilbakeført til ordinær drift i 
hjemmetjenesten. Det er også en faktor at hukommelsestemaet er et lite tim hvor kontinuitet når det 
gjelder kompetanse er en utfordring.  
 
3. Borg  (KL) stilte spørsmål om hjemmetjenesten og smittevernrutiner.  
Omsorgssjef Bodhild Eriksen viste til at Karmøy kommune følger basale smittevernrutiner, dvs. at når 
man er tett på pasienten og de biologiske faktorene. Det er en tett dialog med både smittevernlege og 
kommuneoverlege i kommunen.  
 
4. Løndalen (KL) fremmet sitt forslag.   
Helsesjef Aslaug Irene Skjold orienterte om kommunens arbeid og tiltak vedrørende 
selvmordsforebygging.  Videre viste hun til at selvmordsforebygging henger tett sammen med 
folkehelsearbeidet og at selvmordsforebygging naturlig da kommer inn i folkehelseplanen som skal 
opp til politisk behandling.  
 
Løndalen (KL) trakk sitt forslaget.  
 
5. Borg (KL) viste til at hukommelsestemaet er viktig og ba posisjonspartiene til å huske på 
hukommelsesteamet i budsjettarbeidet.  
 
6. I hovedutvalgsmøtet 15.10.2020 sak 034/20 vedrørende utkast til rapport fra tilsyn med 
barneverntjenestens arbeid med undersøkelser i Karmøy kommune ba Ekornsæter (H) om 
tilbakemelding på hva avviksmeldingene omhandlet til neste hovedutvalgsmøte.  
 
Helsesjef Aslaug Irene Skjold orienterte om forbedringssystemet Compilo som Karmøy kommune 
benytter seg av og det systematiske arbeider rundt dette. I forbedringssystemet rapporterer man inn 
avvik, uønskede hendelser og forbedringsforslag, samt alvorlighetsgrad. Det ble ikke avdekket avvik i 
tilsynet, men disse 24 avvikene som vi snakker om er interne avvik som er en del av interkontrollen. 
Avvikene var fordelt på 12 avvik på organisasjon og interne avvik (det som går på saksbehandling, 
kjøretøy, telefoner - interne forhold) og 12 avvik på tjeneste- og tjenestemottaker (ut mot barn og/eller 
familier). Det var meldt inn avvik fra alle avdelingene.  
- 2 av avvikene var markert som høy alvorlighetsgrad. Det ene avviket gikk på interne avvik, 
kommunikasjon og samarbeid. Det andre avviket gikk ut på arbeid som var igangsatt uten 
oppdragsavtale. Begge hadde rask opprettingstid.  
- 6 av avvikene hadde middels alvorlighet. Ett av avvikene var knyttet til interne avvik og 5 var knyttet 
til tjeneste- og tjenestemottaker. Disse som var knyttet til tjeneste og tjenestemottaker omhandlet 
ekstraarbeid pga. manglende signering av oppdragsavtaler, samarbeid og kommunikasjon med 
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samarbeidspart, medbestemmelse i barnesamtaler, noe gikk på lønnsforhold ut til oppdragstaker, noe 
på feilsending ift brev. Disse sakene hadde også raskt opprettingstid.   
-  16 av avvikene var markert med lav alvorlighetsgrad.  
 
Det jobbes kontinuerlig med kvalitets- og forbedringsarbeidet.   
 
 
 
 
 
 
 
 

043/20 Samlesak for orienteringer 
 
 
 

03.12.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
 
 
 
 


